



From the Principal's Desk

February 2023

Developing the whole child is our primary goal here at ABS. We believe in providing students with a toolkit of skills and strategies to help them conquer any task, problem, or obstacle. This toolkit includes a set of learning skills that will help garner success both in and outside of school. These skills include organization, collaboration, responsibility, independence, and self-regulation. They are continuously addressed and assessed in every grade. While at first they may not seem as important as the academic subjects, they are critical to academic success.

First is organization. Being organized at school may simply mean having materials ready and being able to find them when needed. It may also include having dates and titles on work, using colour-coding and numbering systems to highlight important information and using legible hand-writing. However, it also includes using graphic organizers such as t-charts, labelled diagrams and story grammar to help students gather and organize their thoughts and ideas to create connections and plan a course of action. Planning also falls under the organization umbrella as it often includes a set of steps to ensure that tasks are completed, due dates are met and work/studies do not pile up and create undue stress.

At home, organization may include a neat and orderly bedroom and workspace with a set place for everything and everything put in its place. Having materials ready for the next day, posting a calendar to plan homework and after school activities are all precursors to becoming well organized.

Organization is just one of the learning skills found on your child's report card. In the coming editions we will take a closer look at some of the other learning skills that empower students to become the best they can be.

Ms. Charmaine



#### Installment Fees

We still have outstanding second installment fees and the third installment fees are now pending. Please pay at your earliest convenience to receive your child's report card.

### Registration

We are now accepting students for PreK to grade 5 for the next academic school year. Do pass along our details to your friends, family, and colleagues.

#### Reregistration

It is also time to reregister your child(ren) for the next academic school year to ensure a seat. This will also help us to organize classes and hire the necessary staff. Please contact Ms. Duaa/Ms. Ghadeer to secure your child(ren)s seat.

# Monthly Attendance Awards

A reminder that students must attend every day with no absence, arrive on time and leave at 1:30 (12:30 for KG1) to be eligible for this certificate. Let us try to have every student receive this award for February.

## Sports Day

Sports Day has been moved to Tuesday, February 14th in hopes of warmer weather and to avoid the swimming classes help on Thursday. Students will compete in individual and team events throughout the day. This is a great day for students to engage in healthy competition and demonstrate their athletic ability and leadership. Details regarding the day will be sent early next week.





#### Swimming Classes

Swimming classes are underway every Wednesday and Thursday until the spring break. The students are having fun as they learn a lifelong skill and develop a love of the water.

### Pajama Day

Pajama Day was awesome, and we loved the colourful PJs, slippers, bath robes and stuffed toys.

### National Day Celebrations

We are planning an extensive celebration on February 23rd so please save the date in your calendars. Your children will be busy learning lines, songs, dances, and poems to commemorate this important event. Teachers will be sending information shortly regarding the specifics for their students and a formal invitation is forthcoming.



## Upcoming Events:

Feb. 14 - Sports Day (note change of date)

Feb. 23 - National Day Celebration

Feb. 24 - 27 - School Holiday



### Celebrating Talent

Be sure to check out our Instagram page for our latest pics and videos!



فبر ابر 2023

من مكتب المدير

في مدرسة الطموح ثنائية اللغة هدفنا الأساسي هو تنمية الطفل. نحن نؤمن بتزويد طلابنا بمجموعة من المهارات والإستراتيجيات لمساعدتهم على التغلب على أي مهمة أو مشكلة أو عقبة. تتضمن مجموعة الأدوات هذه مجموعة من مهارات التعلم التي ستساعد في تحقيق النجاح داخل المدرسة وخارجها. تشمل هذه المهارات التنظيم والتعاون والمسؤولية والاستقلالية والتنظيم الذاتي تتم معالجتها وتقييمها بشكل مستمر في كل مرحلة. في حين أنها قد لاتبدو في البداية بنفس أهمية المواد الأكاديمية، إلا أنها ضرورية للنجاح الأكاديمي.

أولاً التنظيم. قد يعني التنظيم في المدرسة ببساطة أن يكون لديك أدوات جاهزة والقدرة على العثور عليها عند الحاجة. قد يشمل أيضاً وجود تواريخ وعناوين في العمل، واستخدام أنظمة الترميز اللوني والترقيم لتسليط الضوء على المعلومات المهمة واستخدام الكتابة اليدوية المقروءة. ومع ذلك، فإنه يتضمن أيضاً استخدام المخططات الرسومية مثل مخططات الرسم البياني والمخططات المسماه وقواعد القصة لمساعدة الطلاب على تجميع اعتقاداتهم وأفكارهم وتنظيمها لتصبح خطط يمكنها تسيير العمل. يندرج التخطيط أيضاً تحت مظلة التنظيم لأنه غالباً ما يتضمن مجموعة من الخطوات لضمان إكمال المهام، الالتزام بالمواعيد، الاستحقاق وعدم تراكم العمل أو الدراسة وخلق ضغوطات لا داعي لها.

في المنزل، قد يتضمن التنظيم غرفة نوم نظيفة ومنظمة ومساحة عمل مع مكان محدد لكل شيء و وضع كل شيء في مكانه. إن تجهيز الأدوات لليوم التالي، ووضع تقويم وتخطيط للواجبات المنزلية وأنشطة مابعد المدرسة، كلها عوامل تمهيدية لتصبح إنسان منظماً.

التنظيم هو مجرد مهارة من مهارات التعلم الموجودة في بطاقة درجات طفلك. في الإصدارات القادمة، سنلقى نظرة فاحصة على بعض مهارات التعلم الأخرى التي تمكن الطلاب من أن يصبحوا في أفضل مستوي.

الأستاذة شارمين



#### دفع الرسوم

لا يزال لدينا عدد من الطلاب مطالبين بدفع القسط الثاني من الرسوم، كما انه تم استحقاق القسط الثالث. يرجى الدفع في أقرب وقت الستالم شهادة طفلك.

#### التسجيل

تم فتح باب القبول في المدرسة من الحضانة حتى الصف الخامس للعام الدراسي القادم. قم بإبلاغ أصدقائك ، عائلتك و ز ملائك.

#### اعادة التسجيل

قد تم فتح الباب لإعادة تسجيل طفلك (أطفالك) للعام الدراسي القادم لضمان الحصول على مقعد. سيساعدنا هذا أيضاً في تنظيم الصفوف وتعيين الموظفين اللازمين. الرجاء التواصل مع الأستاذة دعاء / الأستاذة غدير لتأمين مقعد لطفلك.

#### جوائز الحضور الشهرية

تذكير بأن الطلاب يجب أن يحضروا كل يوم دون غياب، وأن يصلوا في الوقت المحدد ويغادروا الساعة 1:30 (12:30 ل KG 1 ) ليكونوا مؤهلين للحصول على هذه الشهادة. دعونا نحاول أن يحصل كل طالب على هذه الجائزة لشهر فبراير.

### اليوم الرياضي

تم تأجيل يوم الرياضة إلى يوم الثلاثاء الموافق 14 فبراير على أمل أن يكون الطقس أكثر دفئاً وتجنب المعارضة مع دروس السباحة يوم الخميس. سيتنافس الطلاب في الألعاب الفردية والجماعية على مدار اليوم. سيكون يوم رائع للطلاب للمشاركة في منافسات صحية وإثبات قيادتهم وقدراتهم الرياضية سيتم إرسال التفاصيل المتعلقة بهذا اليوم في وقت مبكر من الأسبوع المقبل.

### فصول السباحة

دروس السباحة مستمرة كل يوم أربعاء وخميس حتى عطلة الربيع. يستمتع الطلاب بينما يتعلمون مهارة تنفعهم مدى الحياة وينمون حبهم للماء.

## يوم البيجامة

كان يوم البيجامة رائعاً، وقد أحببنا البيجامات الملونة والأحذية والأرواب والألعاب المحشوة.





### احتفالات اليوم الوطنى

نخطط لاحتفال كبير في 23 فبراير، لذا يرجى حفظ التاريخ في التقويمات الخاصة بك. سيكون أطفالك مشغولين بتعلم الفقرات، الأغاني، الرقصات والقصائد لإحياء ذكرى هذا الحدث المهم. سيرسل المعلمون قريباً معلومات تتعلق بالتفاصيل الخاصة بطلابهم وستكون هناك دعوة رسمية.

الأحداث القادمة



# الاحتفال بالموهبة

تأكد من مراجعة صفحة الأنستغرام الخاصة بنا للحصول على أحدث الصور ومقاطع الفيدبو الخاصية بناإ

فبراير 14- اليوم الرياضي فبراير 23- احتفال اليوم الوطني فبراير 24-27 - اجازة العيد الوطني